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PÄEVAKORD:

1. Antsla valla 2015. a II lisaeelarve vastuvõtmine
2. Antsla valla 2016. aasta eelarve tutvustamine
3. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 4 kehtestatud „Antsla valla ametiasutuse
hallatavate asutuste personali koosseisude, töötasustamise aluste ja töötasumäärade 
kehtestamine“ muutmine
4. Antsla Vallavolikogu 26. veebruari 2013. a otsuse nr 7 „Antsla Vallavalitsuse teenistuskohtade 
koosseisu kehtestamine" muutmine
5. 2016. aasta maamaksumäära kehtestamine
6. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla vallas Kobela alevikus  asuva „Suur-Boose 
järv” maaüksuse munitsipaalomandisse andmiseks
7. Ruumide üürile andmine
8. Antsla Vallavolikogu 18. detsembri 2013. a otsuse nr 34 „Antsla vallas vee-ettevõtja 
määramine” täiendamine ja muutmine
9. Võru Vesi AS-i poolt esitatud 2016. aasta ühisveevärgi- ja kanalisatsiooni süsteemide 
investeeringute kava kooskõlastamine
10. Kinnistu kasutamise lepingu sõlmimine
11. Võrumaa Omavalitsuste Liidu 25.11.2015. a taotluse nr 6-3/91 arutamine
12. Muud küsimused

1. Antsla valla 2015. a II lisaeelarve vastuvõtmine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas kulude eelarvet ning sihtotstarbelisi 
eraldisi ehk lisaeelarvet (materjal antud protokolli lisana).

Komisjoni liikmetel küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu volikogule arutamiseks ja 
kinnitamiseks. 

2. Antsla valla 2016. aasta eelarve tutvustamine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas Antsla valla 2016. a eelarve projekti. 



Tulud on planeeritud arvestades 2015. a laekumisi ja eelarvestrateegiat (antud protokolli lisana). 
Et eelarvet tasakaalu saada, peab vald võtma laenu 545 000 eurot, kergliiklustee ehitamiseks. 

Pearaamatupidaja tutvustas põhjalikult 2016. a eelarve kulusid (antud protokolli lisana).

Komisjoni esimees küsis, kuidas läheb 2016. a eelarveprojekt kokku eelarvestrateegiaga. Kas 
2017. a eelarvestrateegias ettenähtud investeeringuid on võimalik 2017. a eelarvest täita?
Pearaamatupidaja vastas, et on.

Jaanus Pruuli küsis, kas 2016. a teehoiukava arutatakse veel?
Vallavanem vastas, et arutatakse teehoiukava puhul on tegu investeeringutega, eelarve ühe osaga.
Vallavanem selgitas, et teede remont läks 2015. a vähem maksma kui planeeriti, seega sai ära 
tehtud ka osa töid 2016. a teehoiukavast. Kuna 2016. a planeeritud kergliiklustee ehitus läheb 
maksma rohkem kui planeeriti, jääb arvatavasti osade väiksemate teede remont 2016. a tegemata.

Esitati küsimus Kaikamäe seltsimaja kohta. Vallavanem vastas, et MTÜ Kaikamäe sooviks 
hoonet vallale tagasi anda, kuna tegevust sellisel kujul nagu varem (majutusteenus, ürituste 
korraldamine) ei ole. Ettekirjutus Päästeameti poolt on tehtud elektritööde ja mõõdistamise osas. 
Kaika piirkonda on tekkinud uus huviliste seltskond, kes tahaksid selles hoones toimetama 
hakata, neil ei ole veel rahalist võimekust, küll aga on ideed. Vald võiks nende tegevust toetada, 
vastasel korral jääksid hoone ülalpidamiskulud ikka. Ettekirjutus nende tegevust ei takista.
Oluline on, et piirkonna inimestel oleks võimalik hoonet kasutada, et hoone püsiks korras ja et 
hoonel oleks haldaja. Tähtis on, et turismikaardilt leitaks Kaikamäe üles. 

Komisjoni liikmetel rohkem küsimusi ei olnud

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada Antsla valla 2016. a eelarveprojekt volikogule I 
lugemiseks.

3. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013. a määrusega nr 4 kehtestatud „Antsla valla 
ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisude, töötasustamise aluste ja 
töötasumäärade kehtestamine“ muutmine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Koosseisude muudatus on tehtud Antsla Gümnaasiumi direktori ettepanekut arvestades. 
Pearaamatupidaja tutvustas määruse eelnõud.

Kaire Uiboleht ütles, et AG koosseisude muudatust ei ole kooli hoolekogus arutatud. 
Määruses toodud uued lisatavad töökohad on osalise töökoormusega, kas need lisatakse 
olemasolevate töötajate töökohustustele või võetakse tööle uued töötajad. 
Pearaamatupidaja teadis, et 1. augustist võetakse tööle haridustehnoloog, aga teised töökohad 
lahendatakse olemasoleva personali baasil.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed palusid volikogu istungiks täpsustada karjäärikoordinaatori vajadus ja 
tööülesandeid ning kas see ametikoht on Põhikooli- ja gümnaasiumi seadusest tulenev. 

Komisjoni liikmete ettepanek oli, arutada Antsla Gümnaasiumi töökohtade muudatusi kooli 
hoolekogu koosolekul. Esitada volikogu liikmetele lisaselgitus. Kui lisaselgitust ei ole esitatud 
neljapäevaks, volikogu materjalide välja saatmise ajaks, arutatakse AG koosseisude muudatusi 
jaanuarikuu volikogu istungil.



4. Antsla Vallavolikogu 26. veebruari 2013. a otsuse nr 7 „Antsla Vallavalitsuse 
teenistuskohtade koosseisu kehtestamine" muutmine

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz.

Komisjoni liikmetel küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu volikogule arutamiseks ja 
kinnitamiseks. 

5. 2016. aasta maamaksumäära kehtestamine

Ettekandega esines maakorraldaja Ester Hommik.
Ettepanek on kinnitada maaksumääraks 2,0 % maa maksustamishinnast aastas.
Põllumajandusmaa maamaksumäär saab sellisel juhul maksimumi, üldkasutatava maa 
maamaksumäära on võimalik tõsta 2,5%-ni.

Komisjoni liikmetel küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 

6. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla vallas Kobela alevikus  asuva „Suur-Boose
järv” maaüksuse munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandega esines maakorraldaja Ester Hommik. 
RMK-l selle maaüksuse vastu huvi ei ole.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmetel küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 

7.  Ruumide üürile andmine

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum.
Ettepanek on anda Eesti Töötukassale tasuta üürile Antsla valla administratiivhoones asuvad 
mitteeluruumid nr (10, 11, 32, 33, 34, 31) üldpindalaga 87 m², asukohaga F. R. Kreutzwaldi tn 1 
Antsla linn Antsla vald Võru maakond, tähtajaga 10 aastat.
Tasuta vara kasutamise leping on vallavalitsuse poolsete ettepanekutega (s.h automatiseerida 
välisuste avanemine) tagasi saadetud Eesti Töötukassale. Töötukassa laseb paigaldada eraldi 
veearvesti, elektriarvesti ja kütte eest makstakse vastavalt m² hinnale. 
 
Komisjoni liikmetel küsimusi ei olnud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 

8. Antsla Vallavolikogu 18. detsembri 2013. a otsuse nr 34 „Antsla vallas vee-ettevõtja 
määramine” täiendamine ja muutmine

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum ja tutvustas otsuse eelnõu sisu.
Selleks, et AS Võru Vesi saaks Kobela alevikus ja Kraavi külas investeeringuid teha, peab ta 



olema vee-ettevõtja. Teiseks, AS Võru Vesi on teinud ettepaneku jätta ÜVK kavast välja 
Haabsaare küla, kus on 50 elanikku.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 

9.  Võru Vesi AS-i poolt esitatud 2016. aasta ühisveevärgi- ja kanalisatsiooni süsteemide 
investeeringute kava kooskõlastamine

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum ja tutvustas Võru Vesi AS-i poolt esitatud 
ühisveevärgi- ja kanalisatsiooni süsteemide investeeringute kava (lisatud protokollile).
Tööde maksumused on toodud ilma km-ta.

Arutelu käigus jõuti kokkuleppele, et Vana-Antsla vee ja kanalisatsioonitorustike ning 
reoveepumplate ja puurkaev-pumpla rekonstrueerimise tehnoloogilise projekti koostamiseks 
2016. a vahendeid ei leita, samuti käib see kahe teise suure projekti kõrvalt füüsiliselt üle jõu.

Komisjoni esimees märkis, et investeeringute kavas ei ole midagi arengukava koostamise kohta, 
mis on ka investeering.
Ettekandja ütles, et järgmise aasta eelarvesse arengukava koostamine planeeritakse.
Komisjoni esimees tegi ettepaneku lisada investeeringute kavasse ka arengukava koostamine. 
 
Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada 2016. a ühisveevärgi- ja kanalisatsiooni süsteemide 
investeeringute kava volikogule tutvustamiseks.

10. Kinnistu kasutamise lepingu sõlmimine

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum.
Antsla Vallavalitsusele on esitatud avaldus Antsla vallale kuuluva kinnistu rentimiseks, 
asukohaga Järve tn 1 Vana-Antsla alevik Antsla vald Võru maakond, tähtajaga kuni 2 aastat, 
hiljem omandamiseks ostueesõigusega.

Toimus arutelu. 

Komisjoni liikmete ettepanek oli esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks ja otsustamiseks.

11. Võrumaa Omavalitsuste Liidu 25.11.2015. a taotluse nr 6-3/91 arutamine

Vallavanem Merike Prätz tutvustas VOL-i kirja, kus palutakse omavalitsustel Võrumaa 
Kutsehariduskeskuse juurde loodud Puidutöötlemise ja mööblitootmise kompetentsikeskuse 
TSENTER tegevust rahastada 0,90 eurosenti elaniku kohta. Eelarves on juba vastav summa sees.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

Kurmet Müürsepp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


